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Protokoll styremøte 6 2022 
 
 

Avholdt 09. desember 2022 på Clarion hotel & congress, 

Gardermoen 
 

Møtet startet kl. 17:00  
  

Deltakere:  

  

Styret:    Jon Erik Staurset, Leder 
Berit Brudeseth, Nestleder 

Magnus Breen, Styremedlem 

Lehart Eriksen, Varamedlem 

Ragna Breines, Styremedlem 

 

Ikke til stede: Rebecca Sortland, Styremedlem  

Olav Opsanger, Styremedlem 

 

Administrasjonen:  Trond Nilsen, fagsjef  
  

Sak 01/2022 Godkjenning av innkalling, agenda og de fremmøtte 

Gjennomgått 
 

Vedtak:  Innkalling, agenda og deltakere ble godkjent 
 
Sak 02/2022 Gjennomgang og godkjenning av protokoll fra styremøte 5 2022  

Gjennomgått 

Vedtak:  Godkjent 

Faste orienteringssaker 

O-01/2022 Orientering fra administrasjonen ved Trond 

Se eget dokument 

O-02/2022 Orientering fra faglig ledergruppe ved Trond 

Se eget dokument. 

O-03/2022 Orientering fra NLF ved Jon Erik 

Se protokoll fra dette møtet for detaljer. 

https://nlf.no/info/protokoller
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Sak 019/2022 Finne ny leder og et nytt medlem til Fagutvalget 

Arne Årsbog har sagt seg villig til å ta vervet som leder for fagutvalget, Leder 
og FS tar telefonmøte med AÅ kommende uke. Vi søker fortsatt etter kandidat 
til å erstatte EB med kunnskap om HG. 

Vedtak:  Ingen vedtak 

Sak 023/2022 Ny leder for KUSPG 

Nåværende leder har ikke hatt tid til å få gjort noe i konkurranseutvalget og 
har valgt å si fra seg vervet sitt. Lehart Eriksen har sagt seg villig til å overta. 

Vedtak:  Lehart Eriksen utnevnes som ny leder for KU SPG 

 

Sak 024/2022 Rikssenteret 

Det er kommet inn forslag å utrede mulighetene for et nytt rikssenter, og 
kartlegge kostnader ved å bygge nytt rikssenter i Loen eller på Voss.  
Samtidig å forsøke å utrede mulighetene for økt aktivitet ved flytting av 
senteret. Aktivitet og overnattinger på nåværende rikssenter sett opp mot 
nåværende kostnader bør også utredes. Skal/bør vi flytte rikssenteret før 
gjeldene avtale utgår i Vågå. 
 
Vi bør gjøre en kartlegging av bruken og medlemmenes ønsker for senteret.  
Hva er et akseptabelt servicetilbud på senteret?  Kan det gjøres tiltak som 
øker bruken? (Kartlegg også andre aktuelle steder) 

Hva gjelder for hytta på fjellet? 

Fremtiden må også avstemmes med NLF sentralt – meldes som sak til 
seksjonsmøtet 2023. 

Vedtak:  Ingen vedtak 

Sak 025/2022 Styremøter og andre møte i 2023 – form på seksjonsmøte 2023. 

Datoer for styremøter i 2023 – se under 

Vedtak:  Seksjonsmøtet avvikles på følgende måte: Elektroniskmøte i forkant/fysisk 
møte lørdag 
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Møtet ble avsluttet 19:00 

Datoer for styremøter og andre møter i 2022  

Styremøte 1 2023 – tirsdag 24.januar – kl 17:00 Teams 
Styremøte 2-2023 – tirsdag 28.februar – kl 17:00 Teams 
Styremøte 3-2023 – fredag 24.mars – kl 17:00 Gardermoen 
 

 


